



100 % Namibian



CONTACT / KONTAKT

Tel.: +264 (0) 64 684 060

Cell: +264 (0) 81 122 2564

Cell: +264 (0) 81 319 8333

Email: booking@tsaobisnaturepark.com

Web: www.tsaobisnaturepark.com

Facebook: [TsaobisNatureParkRestcamp](https://www.facebook.com/TsaobisNatureParkRestcamp)

PO Box 324, Usakos, Namibia



INFO

Tsaobis is a geological wonderland; the rocks which are partly exposed like an open book to the surveyer, are part of the up to 650 million year old Damara Formation. Thus they formed at a time when the Gondwana supercontinent still existed and today's Namibia was covered by glaciers.

Tsaobis ist geologisches Wunderland; die Gesteine, die teils wie ein offenes Buch vor dem Betrachter liegen, gehören unter anderem zu der bis zu 650 Millionen Jahre alten Damara-Formation. Sie sind zu einer Zeit entstanden, als es noch den Gondwana Urkontinent gab und das heutige Namibia mit Gletschern überzogen war.



TSAOBIS NATURE PARK

RESTCAMP

Arrive as a stranger
Leave as a friend!



LOCATION / LAGE

The Restcamp is situated half way between Swakopmund and Windhoek about 60 km south of Karibib (C 32).

Das Restcamp liegt auf halber Strecke zwischen Swakopmund und Windhoek etwa 60 km südlich von Karibib (C 32).





ACCOMMODATION / UNTERKUNFT

Tsaobis offers 10 basic yet nice, typical Namibian bungalows with sleeping and living rooms, own terrace and braai area. Self-Catering travelers can utilise our fully equipped kitchen facilities. Perishable products can be stored in our in-house fridge.

Tsaobis bietet 10 einfache, aber schöne, typisch namibische Bungalows mit Wohn- und Schlafraum, Terrasse und dazugehörigem Grillplatz. Selbstversorger können Kochutensilien beim Personal erhalten. Für verderbliche Lebensmittel steht der hauseigene Kühlschrank zur Verfügung.



CAMPING

Campers definitely get their money's worth at Tsaobis. Five spacious, individual campsites underneath ancient, shady trees along the Swakop Riverbed offer pristine relaxation. Of course our campsites have clean ablution facilities.

Auch Camper kommen im Tsaobis Restcamp voll auf ihre Kosten. 5 große individuelle, mit uralten Kameldorn-Schattenbäumen bestückte Zellplätze am Swakop Flussbett bieten naturbelassene Erholung. Natürlich sind saubere Sanitäre Anlagen vorhanden.



ACTIVITIES / AKTIVITÄTEN

Guests can appreciate the excitement of remote 4x4 trails at Tsaobis. Driving in mountainous areas as well as in thick sand can be enjoyed here. Guests can also do hiking trails: You will be rewarded by impressive panoramas in the middle of Namibia.

Tsaobis ist perfekt für Allrad-Abenteuer. Sowohl das Erklimmen von Bergen als auch die Fahrten im Dicksand können hier genossen werden. Auf Tsaobis kann man ebenfalls spannende Wanderungen unternehmen, verschiedene Trails stehen dafür zur Verfügung.

